
POGOVOR Z MAJDO KLINAR, NOVO PREDSEDNICO
ZBORA KS

V Ijudeh je veliko moči
za ustvarjalno delo

Dr. Majda Klinar prihaja iz
krajevne skupnosti Josip
Prašnikar. Za predsednico
zbora krajevnih skupnosti
občine Ljubljana Centerjoje
predlagal DEMOS, sicer pa
je članica slovenskih krščan-
skih demokratov. Zaustavili
smojo neposredno po izvoli-
tvi, medtem ko je skupaj
z drugimi poslanci čakala na
začetek prve skupne seje
vseh treh zborov občinske
skupščine v novi sestavi in jo
poprosili za nekaj predstavi-
tvenih besed, čeprav seje na
straneh Dogovorov na krat-
ko že predstavila.

Razmerje sil znotraj posa-
meznih občinskih zborov se
je z zadnjimi volitvami spre-
menilo. Menite, da bo sedaj
delo bolj učinkovito?

- Mislim, da so se Ijudje
tudi doslej trudili po svojih
močeh, vendarpa so bile na-
loge preveč vodene. Upam,
da bomo to energijo usmerili
na tista področja, ki so bila
do sedaj zapostavljena in da
bo mogoče probleme tudi hi-
treje reševati. In ravno želja
po pozitivnem premiku je bi-
la osrednji poudarek ob da-
našnji predstavitvi preostalih
članov zbora krajevnih skup-
nosti.

V kratek program ste zapi-
sali predvsem skrb za čistej-
še okolje, za telesno in du-
ševno zdravje otrok in sreč-
no in brezskrbno otroštvo.
Ali bi radi še kaj izpostavilii?

- Izpostavila bi predvsem
človeka, njegovo pravico za
človeka vredno in dostojno

življenje, predvsem tistega,
ki mi je po poklicni poti bolj
blizu. To so otroci, mladina,
pa tudi tisti, ki so bolj na
obrobju, denimo bolni, osta-
reli... in teh je v naši občini
veliko. Te skupine Ijudi so
v svojem programu izpostav-
Ijali tudi zeleni in pri tem jih
odločno podpiram. Tudi dru-
žina, kot temeljna človeška
celica mora biti svojo velja-
vo. Vrsto vprašanj povezanih
s to problematiko je sicer bi-
lo že sproženih, a naredilo se
je bore malo. Usodo družine
povezujem tudi z rešitvijo
stanovanjskega vprašanja
mladih, možnostmi za delo
in zaslužek, možnostmi za
rekreacijo, boljšo šolo ipd.

Vaš pogled na konkretne
probleme v občini?

- Iskreno rečeno, se v te
stvari še nisem dovolj po-
glabljala. Vsaka krajevna
skupnost ima prav gotovo
svoje šibke točke, specifične
težave, ki jih bo treba kljub
posebnostim skupaj reševa-
ti. In prepričana sem, da se
jih bo dalo, saj je v Ijudeh
veliko moči in jih je le treba
vzpodbuditi, jih pridobiti za
konkretno akcijo. Velik po-
tencial se mi še zlasti zdijo
posamezniki, ki so bili doslej
potisnjeni nekako vstran in
so s sedanjimi demokratični-
mi volitvami dobili prilož-
nost, da se izkažejo.

- Vsekakor pa si bom pri-
zadevala po naši ožji Ljublja-
ni hoditi s čimbolj odprtimi
OČml Brane Janjić


